
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT  

De reis is gemaakt door twee personen. 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

De reis vond plaats van maandag 8 tot en met donderdag 11 april 2024, in totaal 4 dagen. 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

De doelstellingen voor het werkbezoek zijn (voorafgaand) als volgt geformuleerd: 
 

• Onderhouden en versterken van relaties met (relevante) internationale sportbonden, in ieder geval 
FIVB (Volleybal), IJF (Judo),  Word Sailing (Watersport) UCI (Wielrennen), ITF (Tennis) en een aantal 
(commerciële) organisaties op het gebied van Urban Sports 

• Verkennen van mogelijkheden mbt het organiseren van internationale topevenementen in de 
toekomst (in lijn met coalitieakkoord) in de hierboven benoemde sporten en indien mogelijk in 
samenwerking met Rotterdam en Amsterdam (eveneens aanwezig). 

• Relevante (nieuwe) kennis, trends en ontwikkelingen opdoen binnen de internationale sportwereld en 
de ontwikkelingen met betrekking tot de topsportevenementen door middel van bezoek aan de 
standhouders op de beurs en deelname aan diverse congresonderdelen. In het bijzonder actieve 
deelname aan het City Forum, waarbij duurzaamheid een belangrijk onderwerp is waarop wij ook veel 
kennis te delen en te halen hebben. 

• Relatiemanagement met de eveneens aanwezige delegaties uit Rotterdam, Amsterdam, NOC*NSF en 
mogelijk VSG en verkennen mogelijkheden voor een strategische evenementenambitie 

• Relatiemanagement en kennisuitwisseling met vertegenwoordigers van andere steden en actieve 
deelname aan het City Forum  

• Netwerkmogelijkheden met (voor Den Haag belangrijke) stakeholders in de internationale sportwereld 
te weten: 

o David Eades: gastheer en moderator SportAccord 2024 en gastheer van het internationale 
congres in Den Haag in het kader van European Capital of Sport 2022 

o Mélanie Duparc, Directeur  van de organisatie Smart Cities and Sport, waar Den Haag lid van 
is. 

 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

SportAccord 2024 vond plaats in Birmingham, de congreslocatie was het International Convention Centre 
(Broad Street, Birmingham B1 2EA). Daarnaast was het Hyatt Regency de locatie waar wij tijdens het bezoek 
verbleven.  
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING) 

Tijdens SportAccord 2024 hebben we zowel formeel als informeel diverse mensen ontmoet: 
 
David Graham  World Sailing    Algemeen Directeur 
Fabio Azevedo  FIVB     Algemeen Directeur 
Clement Darras  AWA / Ultimate Tennis Showdown  CEO 
Alexander Chrysanthou International Association of Event Hosts Directeur 
Cyril Dujacquier  Sponsorship Link / FISE   Directeur 
Mélanie Duparc  Smart Cities and Sport   Directeur 
Martin Gibbs  SportAccord    Directeur 

https://www.bing.com/ck/a?!&&p=c344c0846d0b05aeJmltdHM9MTcxMzIyNTYwMCZpZ3VpZD0zNzZhYjY2NC0zNjI2LTYzZDEtMmM0Ny1hNTUyMzc4YzYyNTkmaW5zaWQ9NTUwMg&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=376ab664-3626-63d1-2c47-a552378c6259&u=a1L21hcHM_Jm1lcGk9MTA5fn5Ub3BPZlBhZ2V-QWRkcmVzc19MaW5rJnR5PTE4JnE9SW50ZXJuYXRpb25hbCUyMENvbnZlbnRpb24lMjBDZW50cmUmc3M9eXBpZC5ZTjk5OHgyMzc5NTM1NzQmcHBvaXM9NTIuNDc4ODc0MjA2NTQyOTdfLTEuOTEwNTYwMDExODYzNzA4NV9JbnRlcm5hdGlvbmFsJTIwQ29udmVudGlvbiUyMENlbnRyZV9ZTjk5OHgyMzc5NTM1NzR-JmNwPTUyLjQ3ODg3NH4tMS45MTA1NiZ2PTImc1Y9MSZGT1JNPU1QU1JQTA&ntb=1


David Eades  SportAccord    Moderator 
Georg Spazier  Tirol Sport Events   Oprichter/directeur 
Eric Kerstens  Team TOC    Directeur 
 
Wendeline van Lier Gemeente Rotterdam   Beleidsadviseur 
Peter Blange  Rotterdam Topsport   Directeur 
Gerda IJff  Rotterdam Topsport   Manager Topsportevenementen 
Laura van Walsem Gemeente Amsterdam   Directeur 
Akkelien Zuiderhof Gemeente Amsterdam   Beleidsadviseur 
Frank Thewessem Topsport Amsterdam   Directeur 
 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

SportAccord 2024 was de eerste keer dat de internationale (top)sportwereld weer bij elkaar kwam om elkaar te 
ontmoeten, kennis en expertise te delen en nieuwe samenwerkingsverbanden te verkennen. Concreet heeft dit 
voor de gemeente het volgende opgeleverd: 
 

- Met FIVB is de ambitie van de gemeente Den Haag, Nevobo en Haagse Hogeschool besproken om in 
de Sportcampus een Centre of Excellence and Innovation te stichten van waaruit (volleybal en 
topsport) kennis kan worden gedeeld met andere landen, nieuwe innovaties kunnen worden 
ontwikkeld op het gebied van (top)sport en extra maatschappelijke waarde kan worden gecreëerd 
door gezamenlijk nieuwe programma’s te ontwikkelen. FIVB is zeer enthousiast om het eerste 
centrum ter wereld in Den Haag te vestigen en daarmee een voorbeeld te stellen voor de 
(volleybal)wereld. Daarnaast is positief gereageerd door de FIVB op de uitgesproken wens van Den 
Haag om in de toekomst het WK Beachvolleybal wederom te hosten. 
 

- Met World Sailing is teruggeblikt op het WK Zeilen 2023 in Den Haag. World Sailing is zeer enthousiast 
over het evenement en dankbaar voor de bijdrage van Den Haag aan het evenement. Ook is 
gesproken over toekomstige ambities op het vlak van evenementen,, waarbij World Sailing de ambitie 
heeft uitgesproken ook in de toekomst één of meerdere WK’s in Den Haag te organiseren. Daarbij 
kijken zij ook naar innovatieve combinaties met bijvoorbeeld een beachvolleybalevenement. 

 
- Met Cyril Dujacquier zijn de mogelijkheden besproken om een gecombineerd urban sport event 

vanuit FISE in Den Haag te organiseren. Een evenement bestaande uit voor Den Haag relevante 
sporten als breakdance, freerunnen en skateboarden behoort tot de mogelijkheden en wordt door 
hen uitgewerkt. 

 
- Met Amsterdam en Rotterdam is de behoefte om een gezamenlijke strategische 

evenementenkalender op te stellen verder besproken. Samen met VWS, VSG en NOC*NSF zijn hier al 
verschillende stappen in gezet en SportAccord is benut om als drie grote steden de behoefte en 
ideeën af te stemmen zodat gezamenlijk opgetrokken kan worden in het overleg met andere partijen. 

 
- Naast de concrete afspraken heeft deelname aan de verschillende congressen interessante inzichten, 

goede voorbeelden en de laatste ontwikkelingen in de wereld van (top)sport op o.a. de volgende 
onderwerpen opgeleverd: 

o Topsportevenementen: goede voorbeelden en inspiratie uit o.a. Birmingham en Kopenhagen 
op het creëren van maximale waarde van een evenement door inwoners te betrekken, 
evenementen passend te maken bij de (identiteit van de) stad en de wijze waarop een 
evenement als festival kan worden neergezet. 

o Gaming en Esports: de potentie van gaming en esports om een nieuwe doelgroep te bereiken 
is groot. Vanuit de optiek van participatie is het interessant waarbij sport onderdeel is van 
een game maar niet het hoofddoel. 

o Online ongewenst gedrag in de sport: social media zorgt voor veel ongewenst gedrag in de 
sport naar sporters, staf en officials. Er rust een grote verantwoordelijkheid op alle 
betrokkenen om dit te veroordelen en aan te pakken, hierbij is de strafmaat niet per se 
belangrijk maar wel het signaal dat er vanuit gaat dat je er niet mee weg komt. Arsenal, 



World Rugby en Global Atletics zijn enkele voorbeelden waarin men er met forse inspanning 
in geslaagd is om plegers te vinden en te straffen.   

 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

 
De volgende concrete vervolgafspraken zijn gemaakt: 
 

- Het plan voor het Centre of Excellence and Innovation wordt door de gemeente, Nevobo en Haagse 
Hogeschool verder uitgewerkt zodat dit tzt aan de FIVB kan worden gepresenteerd. Ambitie is om het 
centrum nog in 2024 te openen.  

- Nevobo en de gemeente gaan verder in gesprek om de ambitie om het WK Beachvolleybal in 2027 of 
2029 naar Den Haag te halen vorm te geven 

- Met het Watersportverbond wordt een afspraak gemaakt om de gezamenlijke evenementenambitie 
uit werken waarbij de innovatieve combinatie zoals besproken met World Sailing wordt meegenomen. 

- Sponsorship Link / FISE werkt een voorstel uit om een urban sport event op maat in Den Haag te 
organiseren, waarbij de Haagse topsportprogramma’s en atleten een podium krijgen om zich voor 
eigen publiek te meten met de concurrentie.  

 


